
KRISTIJAN JELIĆ:  
- Dobar dan poštovani gradonačelniče, zamjenici uvaženi zastupnici i zastupnice,  

moje pitanje ide vezano uz evo goruću temu u gradu Zagrebu a to je gospodarenje 

otpadom. Drago mi je da je kolega Dobrović u hitnu proceduru dao i Prijedlog izvješća o stanju 

gospodarenja otpadom a mene konkretno zanima da li je odnosno ako je zašto su zaustavljeni 

projekti vezani uz sortirnicu, Centar za gospodarenje otpadom i postrojenje za biološku obradu 

u Novskoj jer gledajući izvješća iz prethodnog mandata vidljivo je da je Grd Zagreb znatna 

sredstva uložio u projektnu dokumentaciju. Ja sam to u grubo ovako pobrojao negdje oko 15 

milijuna kuna je uloženo u projektnu dokumentaciju. Koliko znam prijavljeno je i u Plan 

nacionalnog oporavka jedan dio financiranja pa me evo zanima da li su ti novci bačeni kako bi 

rekli u bunar ili će se s time nastaviti.  

Vezano uz to naravno evo sad i ovo što je najaktualnije vezano uz zbrinjavanje glomaznog 

otpada. Bilo bi dobro i transparentno i da nam se i pokaže ugovor s tvrtkom u Sesvetskom 

Kraljevcu da vidimo točno koje su stavke ugovora.  

I evo samo sekundu ako bi mogao, još imam 14 sekundi, brzinski, zvali su me građani Trnja, 

Društvo športske rekreacije, teniskog kluba itd. stoji vam na vašem stolu već jedno dva mjeseca  

……(Zvučni signal vremenskog ograničenja)……  

zahtjev za pravom služnosti za polaganje 110 kabela na lokaciji, to vam je trasa Cvjetno 

naselje - Savica koja je od vitalne važnosti za napajanje i opskrbu električnom energijom  

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  
- Zahvaljujem zastupniče.  

 

KRISTIJAN JELIĆ:  
- za stanovnike Cvjetnog naselja i HRT-a 

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  
- Hvala lijepo. Niste samo naveli kome postavljate pitanje,  

 

KRISTIJAN JELIĆ:  

- Gradonačelniku.  

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

- pretpostavljam gradonačelniku. Hvala lijepo.   

Gradonačelniče izvolite.  

 

UPADICA iz klupe: - Ne može dva pitanja!  

 

……(Žamor)……  

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  
- To je točno pitanje je samo bilo prvo.  

 

……(Žamor)……  

TOMISLAV TOMAŠEVIĆ:  
- Ima tu, ima tu dosta pročelnika, ne morate sva pitanja meni postavljat. Da ne dolaze 

bez veze na aktualni sat i na sjednice Gradske skupštine.  

Što se tiče ovog zadnjeg, mislim po Poslovniku da, trebali bi se svest na jedno pitanje. 

provjerit ćemo o čemu se radi, doista ne znam.  

……(Nerazumljiva upadica iz klupe)……  



Dobro, dobro.  

I što se tiče ugovora za Sesvetski Kraljevec imate pravo dobit to na uvid. Zatražite to, 

pogledajte, ništa tu se, ništa, sve je tu transparentno i dostupno javnosti, tko god to zatraži.  

Što se tiče koncepta i sustava gospodarenja otpadom o tome ćemo vjerujem nešto više 

onda raspravljati kad će bit ta točka koju smo evo prihvatili da se o njoj raspravlja.  

Imamo dosta projekata koji su u nekoj fazi. Znači imamo kompostanu za koju postoji Sporazum 

o suradnji s Gradom Novskom međutim ta kompostana kao što vrlo dobro znate odnosno dio 

plinskog postrojenja se nalazi više od stro kilometara od Grada Zagreba. E sad je, i to je ono o 

čemu mi sad balansiramo i tražimo različite podatke od različitih nadležnih institucija da vidimo 

zapravo šta je tu bolje za Grad Zagreb, financijski, ekološki i prostorno ako hoćete jer bez obzira 

što je neki novac nažalost uložen u dokumentaciju postavlja se pitanje da li će biti veći novac 

uložen u to da ta kompostana se nalazi sto kilometara, više od sto kilometara daleko od Grada 

Zagreba, s obzirom na prijevoz bio otpada koji građani skupljaju radi smanjenja emisije 

stakleničkih plinova u svojim kućanstvima da bi se kamionima vozio u Novsku. Možda da. 

Znači to su stvari koje trebamo zajedno odučiti kao Gradska skupština. Te stvari gledamo.  

Što se tiče Centra za gospodarenje otpadom on je u fazi izrade studije izvodljivosti odnosno 

odabira tehnologije što isto tako na kraju  
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tu studiju prihvaća Skupština. I Skupština isto tako donosi tu odluku. Evo isteklo je 

vrijeme.   

 


